
國立陽明交通大學 GMBA 碩士班甄試入學/僑生招生: 
工作經驗與研讀計畫資料表 

 
報考企業管理碩士學位學程 (GMBA)  

姓名 
 

性別 □男      □女 

E-Mail  聯絡電話  

聯絡地址  

一、請簡介您現職(或曾任)公司、工作職務與內容，並請說明擬進修陽明交大企業管理碩士學位

學程(GMBA)之動機? 
 
 
 
 
 
 
 
二、假如您獲得本碩士學位，您準備如何發展您未來的工作職涯? 您期待陽明交大企業管理碩士

學位學程(GMBA)的訓練能夠如何協助您完成所設定的目標？ 
 
 
 
 
 
 
三、陽明交大 GMBA 目的在訓練全方位的管理人才，請就過往的管理或領導經驗中，提出一個重

要的成功或失敗經驗分享。 

 

 
 
 
 
 
 
四、陽明交大 GMBA 目的在提供多元的學習環境與創新平台，請問您有何特質或經驗，可融入豐

富多元與創新特色？ 
 
 
 
 
 
 
 
五、如果您還有其他背景資料，可能有助於口試委員對您的評估，請簡要說明。 
 
 
 
 
 

※1.請於招生簡章指定時間內，將本表上傳至本校交大校區報名系統 https://apply.nycu.edu.tw/。(或海聯會報名系統) 
2.請準備中英文各乙份。 



National Yang Ming Chiao Tung University  
Master's Degree Program of Global Business Administration (Global MBA) 

Master's Admission Examination  
 

Essay 
 

1. Please introduce your current (or previous) company, job position, and main responsibilities. 
Additionally, could you explain your motivation for pursuing a Master of Business Administration 
(GMBA) at NYCU? 
 
 
 
 
 
 
 
 
2. If you earn this master's degree, what are your plans for developing your future career? How do you 
expect the training in the NYCU GMBA program to help you reach your goals? 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. The GMBA program at NYCU focuses on developing well-rounded management professionals. Could 

you share a notable success or challenge you've faced in your previous management or leadership 
roles?  

 
 
 
 
 
 
 
 
4. The GMBA program at NYCU aims to create a diverse and innovative learning environment. What 
qualities or experiences do you possess that would allow you to contribute to this varied and dynamic 
atmosphere? 
 
 
 
 
 
 
 
5. If additional background information might help the oral examination committee's evaluation, please 
provide a brief description. 
 
 
 
 
 
 


